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taria de Secretaria per eli rëdactada que’s apro- 
vada i elogiada. per unanimitat,: f elidtant-se . al 
company Busquet pel seu acurat tremali acordant- 
se formular-li un vot de gracies d’aquesta Junta 
Directiva.

I s’aixeca la sessiô a les 24 hores del mateix 
dia de comensada.

Acta nùmero 174
A les 22 hores del dia 20 de Juny de i.924 es 

reuneixen els companys Puig i Sais, Celis> Abellô, 
Busquet, Moli, Vila Abadal, Batallé, Marti i Ros, 
presidint el Dr. Puig i Sais i actuant de setiretari el 
companjy Busquet, excusat-se l’assistènda dels 
Dr s. Vilanova i Mestre Puig.

Es llegeix i s’aprova l’acta' anterior.
Es dona compte de la correspondència de tra-^ 

mit entre la que hi figura, copia de l’acta notarial 
de constitudó del diposit de valors que marca la 
bases del concurs “Valeriodo” organitzat per els 
Laboratoris Badosa i del que s’en donà compte en 
la sessió del dia 22 de Maig darrer.

Una gestiô
El company Raïel D. Martinez que venia 

exercint a Castellbisbal en virtut d’un contracte 
d’iguala firmat amb una comissiô de veins de dit 
poble, qüâl contracte a son degut temps fou

■ avalat per la Secciô Comarcal corresponent i de- 
gudament visât per la Junta Directiva del Sindi- 
cat, es trobà desagradablament sorprés amb l’in- 
cumpliment de dit contracte. per part de la junta 
de veins.

Acte seguit pensà amparar-se amb el Sindi- 
cat per a fer valdrer els seus drets i aixi ho co- 
municà a la seva Junta Directiva solicitant' l’apoi 
d’aquesta i demanant-li concretament pcguér dispo- 
sar de l’advocat del Sindicat per el judici de con- 
ciliaciô que ténia solicitât, acullint-se al Servei de 
Crédits que el Sindicat té establert.

La Junta Directiva tant prompte rebuda la co- 
municadô del company Martinez, estudià l’as- 
sumpte amb interés i com del contracte existent 
es desprenia sens dupte la rao que assistia a dit 
company acordà comunicar a l’advocat encarre- 
gat del servei de crédits es poses a disposiciô del 
Dr. Martinez demanant-li hi prengués el mà- 
xim interés.

Anava agriant-se cada dia més l’assumpte i 
constantment es rebien comunicacions del com
pany Martinez donant compte de la seva dificil 
situaciô i dels inconvénients économies que se fi 

•presentaven per a resistirla. La Junta Directjva 
acordà inmediatament formular-li un prestec al 
objecte de que pogués resistir, amb serenitat i mal-

Es dona compte d’haver sigut solucionat sa- 
tisfactoriament el conflicte • pendent-, dél D r,: Ra  ̂
fel D. rMartinez de Castellbisbal.;congratulant-se 
el Sindicat de la fi que aquest asstunpte ha tingut.

El Doctor Puig i Sais dona compte de haver 
convQçat i célébrât una entrevista amb els Drs. 
Ferran Rosell i Ferrer P rat que formaven part 
de la comissiô nomenada en la darrera Assamblea 
que diebien estudiar i resoldrer l’assumpte1 de 
Mo.ntblanch, . manifestant els dits companys que 
no havien pogut fer rés en aquest assumpte.

Els companys Vila Abadal i Abellô,, donau 
compte de la seva visita a la Secciô Comarcal del 
Ripollés, exposant els conflictes pendents en 
aquella Comarcal que segons raport que presen- 
ten demostra una contraposiciô entre els Drs. So- 
torra, Capell y Monells.

Es tracta del Presupost a presentar a l’As- 
samblea de Delegats de 1924, aprovant-se el pro- 
jecte formulât.

I s’aixeca. la sessiô a les 24 hores del mateix 
dia de començada.

del Sindicat
grat els. tràmits pudicials començats el Sindicat

- seguint la seva norma, procuraya, usant de tota la 
seva ihfluèntia, i fent totes les gestions conve- 
nients, arribar a. una soluciô de concordia, a un 
pacte amistôs que fent desapareixer les tiventors 
molestoses que comensaven à produïr-se, deixés 
en bon lloc al company assistit del seu dret, i la 
Junta de veins serenament conformada.

L ’activitat empresa en aquestes gestions amis- 
toses obtingué un. bon résultat i s’arrivà amb un 
acord indemnizant al. company Martinez amb una 
quantitat equivalenta a la resta d’honoraris que li 
faltaben percebre de la contracte i donant per 
rescindida aquesta. Ambdues parts es mostraren 
complascudes de la soluciô.

Citem aquest cas per coneixement de tots els 
companys, ja  que està en la consciencia de tots 
els que han intervingut en el mateix, que de no 
mitjançar l'intervenciô eficaç i oportuna del Sindi- 
dicat hauria esdevingut una qüestiô llarga i enut- 
josa que prescindint del résultat que hagues po
gut tenir pot afirmarse que dificilment hauria po
gut sostenir-la,-el' company Martinez, tôt sol, corn 
aixi ho afirmava en una de ies seves ' lletres : 
“ tenint l’esperança de no veurem abandonat pel 
Sindicat que es amb qui crec trovar la salvacio 
en ractualitat” .

Veusaqui una mostra de l’eficacia de l’obra 
del Sindicat, que intervé amb interés en tots els 
assumptes que. se li plantejen procurant solucio- 
nar-los amistosament i obté un éxit.


